
Uttalelse om regnskap 2017 

I 2017 har vi brukt 13 090,35 mer enn vi fikk i inntekter. Det vil si at vi har brukt av oppsparte midler. 

2017 var et valgår, og det var derfor budsjettert med bruk av oppsparte midler. Det er budsjettert 

med et overforbruk på 17.000. Resultatet blir derfor at det er brukt 3909,65 mindre enn budsjettert. 

Det er noe styret sier seg fornøyd med. 

 

Det er noen vesentlige avvik. Vi har ikke brukt på langt nær så mye som budsjettert på valgkampen. 

Det er noe vi kan ta med oss inn i neste valgkamp. Vi har brukt mer penger enn budsjettert på reise. 

Dette er fordi styret har valgt å sende ekstrapersonell til rep.skap og møter i Finnmark Arbeiderparti. 

Noe vi mener har vært nødvendig og vi har sett god effekt av. 

Under post 7797 – andre kostnader skjuler det seg en investering i videokonferanseutstyr, TV og PC 

til partikontoret. Det ble under årsmøtet budsjettert 10.000 til dette formålet, men styret har sett 

det som nødvendig å bruke mer penger, blant annet slik at utstyret dekker hele møtebordet på 

partikontoret. 

Kasserer har også i perioden fått inndrevet gjeld som egentlig var avskrevet. Derfor er post 7830 med 

negativ fortegn.  
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